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Protokół Nr 25/21
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 22 
kwietnia 2021 r.
Obrady rozpoczęto 22 kwietnia 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:41

1. Sprawy regulaminowe.

- stwierdzenie quorum

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder przywitał  wszystkich  uczestniczących  w
posiedzeniu Komisji, które odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na
odległość, na co zezwala art 15 zzx  ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych
chorób  zakaźnych  oraz  wywołanych  nimi  sytuacji  kryzysowych  (Dz.  U.  z  2020  r.  poz.  374,
poz. 567, poz. 568, poz.695, poz.875, poz.1086, poz.1106, poz. 1422, poz. 1423, poz. 1478, poz.
1493)

Stwierdził  quorum  umożliwiające  podejmowanie  prawomocnych  wniosków
i opinii. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Łukasz Jaworski
4. Jacek Szaran
5. Adam Treder
6. Artur Wiszniewski 
7. Aldona Żurawska
(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie    
o posiedzeniu wraz z proponowanym porządkiem obrad.

(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał przyjęcie porządku obrad pod głosowanie.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie 
przyjęła do realizacji poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2 . Rozpoznanie podania o zgłoszenie do konkursu na etatowego członka Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku.
3. Park Wodny Trzy Fale – wyniki funkcjonowania za 2019 – 2020 r. Perspektywa 
funkcjonowania w 2021 r.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
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Bogusław Dobkowski, Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder,  
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

- przyjęcie protokołu 

Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał, że wraz z materiałami radni otrzymali
protokół z ostatniego posiedzenia Komisji w dniu 25 marca br. Zapytał, czy są do niego 
uwagi.
Wobec braku uwag poddał protokół Nr 24/21 z 25 marca  2021 r. pod głosowanie.
 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Bogusław Dobkowski, Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder,  
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Ad pkt.2 . Rozpoznanie podania o zgłoszenie do konkursu na etatowego członka 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku.
(Całość sprawy znajduje się w teczce BRM.0004.47.2021)

Przewodniczący  Komisji  Adam Treder poinformował,  że  do  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
wpłynęło  podanie Pani,  która zwróciła  się  z prośbą o  zgłoszenie jej  do konkursu  na
etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku. Do podania
Pani załączyła komplet niezbędnych dokumentów. Poprosił kandydatkę  o przedstawienie
radnym swojego doświadczenia w tym zakresie i motywacji.
Kandydatka do konkursu przedstawiła swoją sprawę.
W dyskusji wzięli udział radni:
- Beata Chrzanowska
- Anna Mrowińska
- Aldona Żurawska
i Skarbnik Miasta Anna Gajda Szewczuk

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder podsumowując  wypowiedź  kandydatki  i  głosy
w  dyskusji  stwierdził,  że  Pani  nie  ma  żadnego  doświadczenia  w  pracy  w jednostce
samorządu terytorialnego, nie ma wiedzy na temat konstruowania i rozliczania budżetu.
Ponadto  radni  uważają,  że  RIO  nie  powinno  być  miejscem  zdobywania  pierwszych
doświadczeń w tym zakresie. 

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała negatywnie kandydatkę, która zwróciła się do 
Rady Miejskiej w Słupsku z prośbą o zgłoszenie jej do konkursu na etatowego członka 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku i postanowiła, że nie wystąpi z 
rekomendacją do Rady Miejskiej w Słupsku w tej sprawie.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran

Ad pkt.3. Park Wodny Trzy Fale – wyniki funkcjonowania za 2019 – 2020 r. 
Perspektywa funkcjonowania w 2021 r.

(Informacja na powyższy temat stanowi zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)

Przewodniczący Komisji Adam Treder zapytał, czy Pani Prezes chciałaby może 
przedstawić więcej informacji na ten temat.

Prezes Parku Wodnego „Trzy Fale” Anna Żołądek poinformowała o podjętych działaniach 
oszczędnościowych wywołanych pandemią a także o innych działaniach mających 
zniwelować straty. Wielu pracowników było na postojowym, przeszli na dzienny system 
pracy, ograniczyli koszty energii i inne jak np. badania wody.

Dodała, że mocno pracują nad kampanią reklamową na sezon. Plan mają ambitny i 
planują wiele nowych działań.

Przewodniczący Komisji Adam Treder życzył Pani Prezes powodzenia i stwierdził, że 
Komisja zapoznała się z informacją.

Ad pkt. 4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie emisji obligacji komunalnych 
oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (druk nr 30/12).

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Głos w dyskusji zabrali radni: Bogusław Dobkowski, Adam Treder, Jacek Szaran.
Skarbnik  Miasta  Anna  Gajda  Szewczuk poinformowała,  że  pracują  nad  konsolidacją
zadłużenia by zaoszczędzić na odsetkach. 

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2021 rok (druk nr 30/14)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2021 rok (druk nr 30/15)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Głos  w  dyskusji  zabierali  radni:  Beata  Chrzanowska,  Adam  Treder,  Jacek  Szaran,
Bogusław Dobkowski.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jacek Szaran, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Łukasz Jaworski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2021 rok (druk nr 30/16) wraz z autopoprawką

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Radna Beata Chrzanowska zapytała o odszkodowanie od poprzedniego wykonawcy 
inwestycji.
Z-ca Prezydentki Marta Makuch  poinformowała, że nie wygrali sprawy o uznanie winy 
wykonawcy. Nadmieniła, że na Komisję Gospodarki Komunalnej przygotują informację na
temat procesów sądowych dotyczących „Klasztornych Stawów”.
Głos w dyskusji zabierali radni: Jacek Szaran, Bogusław Dobkowski, Tadeusz Bobrowski

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (3)
Bogusław Dobkowski, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Miasta Słupska na lata 2021-2040 (druk nr 30/17).

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (3)
Bogusław Dobkowski, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

(Projekty uchwał znajdują się przy protokole z XXX sesji Rady Miejskiej w Słupsku)

Ad.pkt.5 Sprawy bieżące.
Przewodniczący Komisji Adam Treder stwierdził, że do Komisji nie wpłynęły żadne pisma 
w tym punkcie.

Wobec wyczerpania porządku obrad, zakończył posiedzenie.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Komisji
Renata Szczęsna
Dyrektor BRM          Adam Treder


